

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll styrelsemöte 13 september

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll 13 september 2021.pdf

Storlek: 177459 byte

Hashvärde SHA256:

d70de86bbfb47d7d08041858d3bda1fdffee6ed42bdd597535a529561e20009b

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

Marie Jeanette Hedberg

Signerat med BankID 2021-11-02 15:55 Ref: 7a723997-f3a8-47cc-a9fb-f69ea51ad2a6

EMELIE ANDERSSON

Signerat med BankID 2021-10-24 22:22 Ref: 4dcac09c-339a-45b7-80ec-cbd9dd1fcb5b

THOMAS MAGNUSSON

Signerat med BankID 2021-10-12 10:49 Ref: 2ac90642-43cc-4c7c-920b-f8be5f6f8505





Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 13 september 2021

Närvarande: Thomas Magnusson, Maud Delling, Karolina Svensson, Emelie Andersson, Johanna Halldén

Del av tid: Eva Åkerström

Adjungerande: Jeanette Hedberg

Inte närvarande: Lina Berglund, Emma Rosenqvist, Rolf Näslund, Sofia Christiansson, Linnea Bäckman

1. Mötets öppnande, Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte.

2. Dagordningen, godkändes.

3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Emelie Andersson.

4. Föregående mötesprotokoll, fanns inget att erinra.

5. Ekonomin, Resultatrapport är utskickad till alla.

En ansökan om kompensationsersättning på grund av covid-19 för jan-april är inskickad till förbundet men vi fick avslag. Det finns möjlighet att skicka in en ny ansökan senare i höst. Projektstödet är utbetalad och vi fick 85 200; - tilldelat distriktet.

6. Kansliet, Webblösningen för hemsidor kommer att förändras för distrikt och föreningar från och med januari 2023. Anledningen är att Episerver gör förändringar som kommer att innebära en väsentligt ökad kostnad för RF. Det här innebär att nuvarande webblösning kommer att försvinna 1 januari 2023. Medlemsregister och LOK-stöd, berörs inte i dagsläget. Förbundet jobbar på en lösning för centrala och distriktens hemsidor.

Arrangörstödet för divisionerna är ej klart än, väntar på faktura från Celeste.

Jeanette har tillsammans med SISU och förbundets föreningsrådgivare, Markku och Lotta varit hos Halmstads fältrittklubb för en föreningsutveckling.

7. DUS Jeanette gav en rapport från DUS då ingen av dom var där.

DUS har arrangerat kähphäst DM på Forf som var väldigt lyckat med 100 deltagare. Detta gjordes i samarbete med Agria och vinnarna kommer få möjlighet att representera Halland i en Kähphästtävling under Göteborg horseshow i februari.

De har planerat in Vi i stallet den 6/11 och en US-träff den 13/11 med temat engagemang och Trygg i stallet där de ska ha med en föreläsare. Thomas tipsade om att Safesport Sweden har ett ungdomsråd, Selma Ihr som kanske kan komma och föreläsa.

Den 23–24/10 är det DUS-konferens i Malmö som fyra från DUS-Halland kommer delta på. Sofia, Matilda och Linnea har börjat planera ULKen för i år. Ett avstämningsmöte på Teams med Jeanette är inbokat för vidare planering.

8. Distriktsombudsman DOM, Johanna har fått in ett fall där ett lag/grupp i en klubb har blivit upplöst av dess styrelse. Eleverna och deras föräldrar har ifrågasatt upplösningen och försökt få svar ifrån klubbens ordförande om anledningen utan resultat. Jeanette skickar kontaktuppgifter till Johanna som kontaktar ordförande i klubben.

Vi diskuterade kring ärendet om My Jeppsson som blivit avstängd i 18 månader som domare då hon skrivit olämpligt och namngivit personer på sociala medier. Thomas har pratat med ordförande Johan Aldegren på Safesport Sweden som är inkopplat i fallet. Ärendet kommer förmodligen att överklagas.

TS kommer att gå ut till Hallands officiella funktionärer att vi har en ombudsman. Karolina och Johanna sätter ihop ett utskick.

9. Rapporter (RAS, TS)

RAS, Hallandsmästerskapet är bokat till den 31 oktober i Falkenberg med samma koncept som förra året men med förhoppning om att det kan bli en fysisk träff. Maud har varit i kontakt med Dressyrskolan.se och vi ska försöka köpa in tjänsten där man kan döma ritten digitalt.

Det är ca 15 stycken anmälda till nätverksträffen den 21 september med Markku Söderberg och Lotta Hillbom som föreläsare.

TS, 29 september kommer restriktionerna att lätta gällande tävlingar och vi inväntar besked från förbundet vad det kommer innebära för ridsporten.

TS kommer gå ut med en enkät med frågor om varför tävlingsryttare inte tävlar i samma utsträckning som för ett par år sedan.

Jeanette har skickat en fråga till förbundet vad som gäller för fortbildning för dressyrdomare och om det kommer ges några dispenser 2021 på grund av Corona.

Vi kommer att ha en fototävling i samarbete med Agria med Halloween-tema.

Kommunikation med föreningarna, Johanna mailar ut resultatet från enkäten till Emelie och Karolina. De sätter ihop ett brev om våra kontaktpersoner till klubbarna och ett protokoll över vad som ska göras för klubbarna.

10. Övriga frågor

a) DO-möte Thomas redogjorde för DO-mötet som var i somras.

Bidragen från riksidrottsförbundet har justerats och kommer förändras från och med 2022. Svenska Ridsportförbundets stämma beslutade i maj 2021 om en analys och översyn av förbundets finansieringsmodeller samt dess ekonomiska och verksamhetsmässiga

konsekvenser gentemot distriktet. En projektgrupp med en extern projektledare ska bildas och börja jobba i höst med frågan.

b) Agria Vi pratade om att anordna en clinic i samarbete med Agria på Halmstad eller Kungsbacka i början på nästa år, en på förmiddagen och en på eftermiddagen. Förslag på föreläsare är Conrad Schumacher och Lotta Björe. Johanna och Emelie tar kontakt och hör om de kan. Jeanette kontaktar Halmstad och hör om vi kan vara där. Emelie pratar med Kicki Sander och hör om upplägget är ok för Agria. Vi pratade även om en clinic för våra ridlärare och tränare med Kristian von Krusenstierna som är en av Agrias profilryttare.

c) Reseersättning Mötet beslutade att reseersättning skall utgå vid resor till och från möten och vid uppdrag vid mer än 10 km med 18.50 per mil. Jeanette uppdaterar reseräkningen och lägger ut på hemsidan.

d) Profilkädrer Jeanette går ut med en förfrågan om vilka förtroendevalda som behöver nya profilkädrer. Distriktet står för 1 000; - per person och utöver det betalar man själv. De kläder som går att välja mellan är: lättviktsjacka, parkasjacka, luvtröja eller pikétröja.

e) Julbord med förtroendevalda Johanna undersöker om vi kan vara på Spiseriet i Varberg den 25 november för ett julbord. Thomas hör med Johan på Safesport Sweden om har möjlighet att komma och föreläsa.

11. Nästa möte, tisdagen den 19 oktober 19.00 på FORF.

12. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.

Thomas Magnusson, ordförande

Emelie Andersson, justeringsman

Jeanette Hedberg, sekreterare